
Beslutningsreferat af generalforsamling 26. marts 2023 i De Danskehundeskoler Jyllinge

5 Fremmødte deltog i generalforsamlingen, og valg af dirigent, og stemmetæller blev derfor undladt.
De 5 fremmødte konstaterede at indkaldelsen var varslet rettidigt.

Formandens beretning:
Vores seneste generalforsamling blev afholdt i 2020 - det kom jo en forhindring i form af corona
Det fik stor betydninger vores træning på pladsen, og vi måtte lukke ned i en periode.

Heldigvis blev sygdommen dæmpet og vi kunne starte op igen.
Vi kunne se resultatet af nedlukningen da vi åbnede for tilmeldingen igen.
Folk havde anskaffet hunde som aldrig før. Vi fik over 200 tilmeldinger til lydighedsholdene, men var jo kun 
2 instruktører.
Det betød at vi måtte afvise mange - der blev plads til Ca 55 på de 4 hold vi startede.
Vi 'skyldte' 4 lektioner til de hold der blev ramt at nedlukningen, og var så heldige at Kim og Palle påtog sig 
opgaven med at undervise. Det er vi meget taknemmelige for og det har resulteret i at vi har fået Kim med 
som instruktør, og det gør han fantastisk.
Vi har med hans hjælp kunnet starte 5 hold i dag.
Økonomien i foreningen viser også den store tilgang på lydighed, så vi har en solid økonomi i dag.

Agility holdene har ud over nedlukningen kørt stabilt som de plejer, og medlemmerne fortsætter på holdene, 
så der i nogen tid ikke har været mulighed for at tage nye medlemmer ind.
Det er bevis for at instruktørerne gør det godt - mange tak for det.

Jeg håber at vi kan se frem til endnu et stabilt år, og hvem ved, måske en ny instruktør eller to

Formand
Henrik Holmberg

Regnskab:
Årets regnskab gik næsten i nul, med et underskud på lige over 500,- Vedtaget

Budget 2023:
Det fremlagte budget blev vedtaget med en justering af følgende:

• Kursus tilskud til instruktører hæves til 2000,- pr år
• Julegratiale i form af gavekort på kr. 1000,- gøres til fast tradition
• Instruktører og bestyrelse inviteres på middag med ledsager 2 gange årligt.

Indkomne forslag
Formanden stiller forslaget at antallet af medlemmer i bestyrelsen ændres fra 7 til 5 – Vedtaget
Valg til bestyrelsen:

• Formand Henrik Holmberg
• Næstformand Tom Mercebach
• Kasserer Christina Sandersen
• Medlem Steen Jørgensen
• Medlem Mia Kransøe
• Suppleant Mia Jønsson
• Billagskontrollant Kim Troensegaard

Kontingent:
Fortsætter uændret


